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Camarasa dona llum verda 
als pressupostos del 2024 i 
posa el focus en el turisme 
El pie de I'Ajuntament de Ca
marasa va donar el vistiplau als 
pressupostos per a l'any que 
ve, on l'equip de govern posa el 
focus en la millora deis equipa
ments esportius i zones de prac-
tica d'esports deis voltants. L'al
caldessa de Camarasa, Elisabet 
Lizaso Cantan, va assenyalar que • 

També en la 
millora dels 
equipaments 

esportius 
encaren aquests nous comptes 
"amb malta il·lusió, jaque conti
nuen amb els compromisos que 
hem anat adoptant i que creiem 
que són clau per l'impuls de 
Cama rasa". 

Lisazo va indicar que el pres
supost del2024 continua amb el 
full de ruta del pla estrategic tu
rístic, endegat fa uns mesas, per 
la millora del municipi. El pla, 
distribu"it en diferents fases, es-

tablira les potencialitats de Ca
marasa i el seu entorn per ser un 
poi d'atracció d'un turisme sos
tenible amb un impacte positiu 
en l'economia. També es va tirar 
endavant la licitació de les obres 
per la substitució de la canana
da d'aigua que va de la carretera 
de la central hidroelectrica fins 
al diposit. L'acció té un pressu
post de 280.000 euros. 

Tórrega urbanitzaró el 
futur polígon industrial 
Boscarró r any vinent 
L'Ajuntament ha aprovat el conveni amb 
l'lncasol i es destinaran 40 hectarees 
Tarrega 
REDACCIÓ 

Nou pas endavant a Tarrega per 
fer realitat el projecte del nou 
sector d'activitats economiques 
al nord de la ciutat, el polígon 
industrial conegut com Boscarró 
Nord. Seran 40 hectarees destin
ades a usos industrials i de serveis 
que es comen~aran a urbanitzar 
l'any vinent. En aquest sentit, el 
Pie celebrat dijous va aprovar s 
en sessió ordinaria, i per unani
mitat, un nou conveni entre el 
consistori i l'lnstitut Cata la del Sol 
(lncasol) per cofinan~ar la cons
trucció de dos col·lectors i basses 
de laminació per a recollir aigües 
pluvials a l'esmentada zona, amb 
una inversió de més de 880.000 
euros. 

Aquestes infraestructures 
també beneficiaran al polígon li
mítrofSUD-17 Boscarró Sud, que 
es traba parcialment desenvolu
pat. Perla seva part, I'Ajuntament 
de Tarrega aportara 243.417 eu
ros, que posteriorment es re
percutiran als titulars de les par
cel·les. D'altra banda, la sessió va 
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servir per aprovar de forma defi
nitiva el nou Reglament de Parti
cipació Ciutadana, que actualitza 
el text vigent des de l'any 2008. 
S'elimina la divisió en districtes i 
es crea el Consell de Ciutat, que 
comptara amb 12 representants 
ve"inals i del teixit associatiu. 

D'altra banda, també es va 
aprovar de forma inicial el regla-

ment d'ús de l'a lberg de pelegrins 
habilitat a Cal Trepat per tal que 
puguin pernoctar-hi els usuaris 
que disposin de les credencials 
oficials del Camí de Sant Jaume i 
el Camí lgnasia. 

També es va aprovar una mo
ció presentada per tots els grups 
reclamant una millora del fi
nan~amentd deis ens locals. 

Fraga aprova 
un pressupost 
de 16,7 milions 
d'euros per 

El Pallars Jussó insta a accelerar 
una nova llei d/ Alta Muntanya 

de I'Ait Pirineu i I'Aran més el Sol
sones, Ripolles i el BergUeda. 

La nova llei, que ja disposa 
d'un nou text articulat i ben aviat 
sortira a exposició pública, ha de 
dotar d'eines i recursos per pro
maure polítiques que parteixin 
del propi territori, segons va ex
plicar Bombardó. Una d'aquestes 
eines sera l' lnstitut de Desenvo
lupament de I'Ait Pirineu i Aran, 
que assumira noves funcions. 
D'una banda, operara com a ob
servatori del territori i t ambé 
com a oficina tecnica des d'on 
es desenvoluparan els projectes 
estrategics que es deftneixin dins 
del Pla d'Actuacions Estrategi
ques que es preveu que s'elabori 
cada sis anys. 

l'anv2024 
L'Ajuntament de Fraga va apro
vCir el pressupost general per a 
l'any 2024 que és de 16,7 mi
lions d'euros, una quantia que 
suposa un -8,47% respecte al 
curs anterior. L'aprovació deis 
comptes va rebre el suport 
de les formacions del PP i En
tre Todos Bajo Cinca, l'absten
ció de VOX i el vot en -contra 
del PSOE. Els pressupostos del 
proper curs contenen una par
tida d'1,3 milions per finan~ar 
el Cinca Revive i 137.000 euros 
per assumir l'increment de la 
taxa de residus després de !'en
trada en vigor de l'impost de 40 
euros per tona de diposit de re
s idus a l'abocador. 

El Consell d'Aicaldies del Pallars 
Jussa va manifestar ahir la neces
sitat d'una nova llei d'Aita Mun
tanya que inclogui polítiques es
pecifiques per aquests territoris i 
va demanar accelerar la tramita
ció parlamentaria perque aques
ta llei sigui una realitat proxima
ment. La directora general de 
Muntanya i Litoral, Roser Bom
bardó, va presentar ahir davant 
del Consell d'Aicaldies del Pallars 
Jussa la proposta de la nova Llei 
d'Aita Muntanya així com el Pla 
d'accions !'Estrategia deis Piri
neus. 

Bombardó va explicar que la 
nova llei, a diferencia de !'ante
rior aprovada el 1983, deftneix 
un a m bit territorial més restringit 
seguint criteris físics i demogra
ftcs que inclou les 6 comarques 
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A més a més, es va presentar 
el projecte Estrategia del Piri
neu, que se centra en eixos com 
l'habitatge, la gestió forestal, el 
transport, la mobilitat, el turis
me, la gestió del sector primari o 
les energies renovables. 

edoussin
Resaltado


